
Referat årsmøte SBK 2024 
1. Valg av møteleder, én referent, to til å undertegne protokollen samt 

tellekorps 

Møteleder: Øyvind Berg 
Referent: Monica Berglyd 
Protokoll: Anita Jansen og Veronika Vasseng 
Tellekorps: Bertha Larsen, Pia Prytz-Haaland og Kjersti Engan 

2. Godkjenning av innkalling 

Årsmøteinnkallingen: Ingen kommentarer 

3. Årsrapport for 2023 

Årsrapport: Ingen kommentarer 

4. Økonomi 

Medlem savner publisert både budsjett og faktisk resultat i årsmøteinnkallingen. Samt 
forklaringer på forholdet mellom budsjett og faktisk resultat. 

Medlem savner at balansen ikke ligger i årsmøteinnkallingen. 

Medlem fra regnskapsgjenggen forklarer overskuddet i år. 

Godkjenning av regnskap (står ikke som eget punkt, må føres inn i innkallingen til neste 
år). 
 
Medlem spør om negativ endring i driftsinntekter i 2023 kontra 2022. Høyere driftsinntekt 
i 2022 enn i 2023. Regnskapsgjengen svarer at driftsinntektene i år er lavere enn i fjor. 
Det handler blant annet om svært høy kursaktivitet.  

Styret svarer at det har blitt holdt mindre kurs i 23 og at Jærutstillingen gikk mer i minus. 
Jærutstillingen må betale alt mannskap fordi det er vanskelig å få folk til å stille på 
dugnad. 

Medlem kommer med forslag om hvordan få opp dugnadsinnsats på utstilling. F.eks. 
kreve at medlemmer av klubben stiller på dugnad. Annet medlem svarer at det er umulig 
å holde oversikt over hvilke medlemmer som stiller ut og når de skal gå i sine ringer på 
gunn av et stort antall deltagere på utstilling.  

Medlem foreslår at man kan legge ut beskrivelse av oppgavene på utstilling. Slik at folk 
vet hva det innebærer og dermed lettere vet hva de kan si ja til. 

https://docs.google.com/document/d/1qPf-R2HvQmbYmQb7JcteolPy-sFuO6A3O7CbhFUrg6s/edit#heading=h.is1tidufo9k4
https://docs.google.com/document/d/1qPf-R2HvQmbYmQb7JcteolPy-sFuO6A3O7CbhFUrg6s/edit#heading=h.is1tidufo9k4


Medlem sier det er bra klubben går i null og at det kanskje ikke gjøre noe om man ikke 
går så mye i pluss. Medlem i regnskapsgjengen sier at vi har så høye driftskostnader at vi 
er nødt til å ha budsjett som går med overskudd. 

Medlem spør om styret kan svare på hvorfor det ble utført kostbart arbeid som maling av 
hall, bytte led-lys etc. 
 
Styret svarer at lysene ble byttet til LED fordi flere av lysene var ødelagte. LED bruker 
mindre strøm og det ble bestemt å bytte lysene til LED av den grunn. Det ville gi billigere 
strømutgifter. Medlem spør om hvorfor det ikke ble organisert dugnad for maling av hall. 
Styret svarer at det ble avholdt dugnad, men at det ble nødvendig å leie inn firma til å 
male kortsiden på grunn av høyden. Firma malte der hvor medlemmene ikke kom til. Det 
var nødvendig å male hallen pga. vedlikeholdsintervall.  

Regnskapet for 2023 gjennomgått. 

4.1 Budsjett 2024 

Budsjett 2024 kan ikke behandles. 
Det ble oppdaget uoverenstemmelser mellom utvalgenes budsjett og SBK sitte samlede 
budsjett. Feilene må rettes opp i og det må innkalles til et ekstraordinært årsmøte for å 
godkjenne budsjettet. 

Medlem sier at utvalgene sine budsjett ble endret på av styret og deretter sendt ut i 
årsmøteinnkallingen uten å gi beskjed til utvalget. Styret svarer at styret har endret 
budsjettene for å gi et bedre resultat og at styret har endret alle budsjettene, men at det 
er beklagelig at utvalgene ikke ble informert. Det tar styret kritikk for.  

Utvalgsleder i agility sier de hadde som mål å gå i null. Planen deres var så spare i løpet 
av året på blant annet sponsorer. Det ville være vanskelig å vite på forhånd i hvilken grad 
de ville lykkes med dette og at derfor ikke kunne ta høyde for det på forhånd.  

Medlem sier at utvalgene legger ned mye frivillighet og dugnadsinnsats i å sitte i utvalg. 
Medlem opplever at kommunikasjonen mellom utvalg og styret ikke har vært god og at 
dette drar ned motivasjon og frivillighet i klubben. Styret svarer at styreverv også er 
frivillig og på dugnad. Medlem mener kommunikasjonen bør bli bedre. 

Medlem foreslår at det blir et møte med utvalg og styret før neste årsmøte for å diskutere 
de individuelle budsjettene. Styremedlem svarer at det var et godt forslag.  

Medlem mener nytt kunstgress skal være et årsmøtevedtak og at det burde stått i 
budsjettet.  

5. Årshjul: 
Ingen kommentarer 
 



6. Valg: Ingen forhåndsstemmer: 
 

Medlem spør om hvor mange som har blitt spurt om å stille til valg i div. verv. Medlem 
ønsker at valgkomiteen søker bredere ut for å spørr eflere. Styret forteller at det har blitt 
lagt ut på Facebook og hjemmesiden om hvilke verv som er på valg. Annet medlem spør 
om ikke det er valgkomiteens ansvar å etterstrebe at alle grener i klubben er 
representert? Per i dag er det bare folk fra agility i styret.  
 
Nestleder: Hege – ingen motkandidater 
Styremedlem: Pia – Ingen motkandidater 
Varamedlemmer: Unni og Kjersti ingen motkandidater 
 
Valgkomitè:  
38 stemmeberettiget: 
Camilla Rusten og Silje Rasmussen ble valgt. 

 
7.   Regnskapsfirma: 

Lima regnskap – ingen kommentar (klappes inn) 
 

 

 

 

Signatur protokoll 
Dato:  

____________________________                                                      

Veronica Vasseng
  


